



# 魅力来自于过去

Beauty coming from the past

# Turnalit Beige and Turnalit Coral

Petma General Manager Zeynep Köksal Yaykıran who stated that Petma Marble is producing Turnalit Beige and Turnalit Coral in Turnal town of Tokat since 2010 said: "Our middle term plan is offering our customers a wider scope of products by enriching our product group. We are looking for new quarries for this aim."

Petma 大理石作为 Pet集团的子公司,在海内外各领域经历了38年的风雨,2010年决定进入天然石头市场领域。我们的生产目标是:5千立方米

### **Project Stones**

General Manager Köksal Yaykıran said: "We produce light beige colour Turnalit Marble blocks in our Petma quarry. We classified these blocks in two different selections as Turnalit Beige and Turnali Coral. Turnalit Coral blocks have thin veins partly although they are strong, exportable Project Stones like Turnalit blocks. Both selections are highly demanded by the Project companies by their local light beige and homogenious texture."

## 项目大理石

总经理Köksal Yaykıran说: 我们正在利用石场第一层与第二层,并生产浅米黄颜色的Turnalit 大理石。我们把大块大理石分两种类别-- Turnalit Beige 与 Turnalit Coral。 Turnalit Coral的表层有红色的纹理。 Turnalit Beige具备坚固及均匀的结构,并视为出口大理石。这两种大理石在国内外需求量很高,尤其是从事项目工程的企业极为需要此大理石。



### Our goal is 5 thousand cubic meters of production

General Manager Köksal Yaykıran said: "We aim to produce 5 thousand cubic meters of production in 2013 and we are aware that the goals can easily be increased according to demands. We are able to achieve this due to the homogenity, size and strength of our blocks. We produce and export blocks only at the moment. Besides, we began to produce materials for big and important foreign and national projects by sizing our Stones in our own factories. We are working with world's biggest block purchasers China, India, Lebanon, Israel, Azerbaidjan, Qatar, Egypt, Jordan and some EU Countries."

# 我们的生产目标是: 5千立方米

Yaykıran说: 我们2013年的目标是把生产量提高到5千立方米,并且根据市场的需求,我们还将继续提高目标产量。由于我们大理石均匀的结构与高的储存量,我们坚信我们能实现目标。此时此刻,我们以成批量出口大理石。我们开始通过按尺寸切割大理石为一些重要,具有影响力的项目工程服务。我们成批量出口国如下:中国,印度,黎巴嫩,以色列,阿塞拜疆,卡塔尔,埃及,约旦与一些欧洲国家。

